
 

   
 

ADVIES 
AUDITCOMMISSIE 

 
 
 
Aan  : de raad van de gemeente Stichtse Vecht 
 
Van  : Auditcommissie, d.d. 26 oktober 2016 
 
Betreft  : Advies ten behoeve van de (begrotings)raad van 8 november 2016 
 
Onderwerp : voorstel college aanpassen p&c cyclus en overgaan naar één  
    bestuursrapportage. 
 
 
In de commissie bestuur en financiën van 25 oktober jl. is gevraagd naar een advies van de 
auditcommissie over het voorstel van het college om de planning en control cyclus aan te passen en 
over te gaan naar één bestuursrapportage. 
 
Onderstaand treft u dit advies aan.  
 
Voornemen is ingebracht in de auditcommissie van 20 april 2016 
In de vergadering van de Auditcommissie van 20 april 2016 is gesproken over de doorontwikkeling 
van de p&c-cyclus. Toen was het nog de bedoeling om op 25 mei een raadsconferentie te 
organiseren over de kpi’s.  
In deze vergadering van 20 april werd het voornemen van het college om in 2017 en 2018 bij wijze 
van proef over te gaan naar één bestuursrapportage ingebracht. Het voorstel van de auditcommissie 
was om dat dan ook in de raadsconferentie van 25 mei in te brengen en de mening van de raad te 
peilen.  
 
De raadsconferentie is niet doorgegaan, zodat er ook niet eerder over één bestuursrapportage met 
de raad is gesproken.  
 
Argumenten college om over te gaan naar één bestuursrapportage 
Het college is voornemens om in 2017 een proef te doen met één berap over de periode t/m juni, de 
behandeling vindt plaats in de eerste raad na zomerreces (september). Knelpunt in de huidige 
werkwijze van twee bestuursrapportages is dat de eerste berap gaat over de periode t/m eind maart 
en dan pas laat in de commissie komt. De tweede berap komt te laat om nog te kunnen bijsturen.  
Met één berap wordt de periode waarover wordt gerapporteerd verlengd en het komt eerder in de 
raad zodat er meer mogelijkheden zijn om bij te sturen. De p&c-cyclus wordt daarmee 
overzichtelijker.  
 
In de auditcommissie is gezegd dat als er tussentijds zaken zijn waarover de raad geïnformeerd moet 
worden dit gebeurt via een raadsvoorstel voor een begrotingswijziging of een RIB.  
Het is een pilot van 2 jaar waarna wordt geëvalueerd.  



 

De overgang van twee naar één bestuursrapportage wordt in een raadsvoorstel aan de raad 
voorgelegd.  
 
 
Advies 
 
De Auditcommissie ziet ook dat de huidige werkwijze niet optimaal is en onderkend de argumenten 
van het college. De auditcommissie staat daarom niet negatief ten opzichte van het voornemen om 
over te gaan naar één bestuursrapportage, nu de raad, als daartoe aanleiding is, tussentijds op de 
hoogte wordt gesteld van afwijkingen. Dat vermindert de administratieve belasting en versterkt de 
bijsturingsmogelijkheden. De huidige eerste berap gaat over de eerste drie maanden van het jaar en 
is daardoor veelal te weinig informatief. De tweede berap gaat over de eerste acht maanden maar is 
pas eind oktober in de raad, waardoor de bijsturingsmogelijkheden voor de rest van het jaar zeer 
beperkt zijn.  
 
In de commissie bestuur en financiën van 25 oktober jl. is besproken of de bestuursrapportage vóór 
de zomer in de raad kan worden behandeld. Naar het oordeel van de auditcommissie is dat geen 
oplossing, de periode van verantwoording is dan te kort. De overgang naar één bestuursrapportage 
mist dan zijn doel.  
 
De evaluatie na twee jaar dient wel met de raad te worden besproken.     
 
Bezien dient te worden of de overgang naar één bestuursrapportage aanpassing behoeft van de 
Financiële verordening ex artikel 212 Gemeentewet.    
 
 
De Auditcommissie van Stichtse Vecht, 
 
 
I. Roetman, voorzitter    J.M. Willenborg, secretaris 


